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Zdarec mám v úmyslu koupit si TGB Blade 1000 a zajímalo by mě jestli má někdo nějaké zkušenosti s
modelem 2017.Dík za případné odpovědi.
mariodevil 02.05.2017 05:55:54

 http://www.quadmania...etail/?ft=5924&fid=8 A model 17 asi moc lidi mit nebude.
hansrv 08.11.2017 23:46:06

Zdravim mam TGB 1000 2017 najel sem na nem 1400km a zatim super proběhli dva
servisu bez zavad jezdi se mi na tom paradně posilovač nadhera na silnici doporučuji
na min nebo vypnout zadni dyf bomba nezreješ zahradu a hlavne ne.....š gumy :-DD
Marek3853 09.11.2017 21:32:23

Zdravim pani,sice nie som majitelom TGB 1000 ale asi tak pred mesiacom som sa
zucasnil na jednej akcii kde bola moznost TGB trocha prevetrat. Tuto masinu som
vtedy videl prvy krat na zivo a prve co ma napadlo ze je volajaka velka. Bola tam trat
cca 150 metrov, pred tym ako sme jazdili asi 2 hod. trocha poprsalo takze popdmienky
na jazdenie boli celkom dobre.Podarilo sa mi odjazdit asi tak 20 min. Myslim si ze
hodntit TGB po 20 min. jazde nie je cejkom idealne ale moj nazor je taky ze stroj pre
moje potreby by bol uplne pohode postacoval.Ako je na tom TGB 1000 po stranke
technickej a poruchovosti tak k tomu nech sa vyjadria ty pani co ho maju doma a maju
nieco aj najazdene.
Minko 20.01.2018 16:58:11

Čaves ja som majiteľom TGB1000 eps som strašne sklamaný!!!!!! mam len
CCA2500km!!!!2 krát poškodenie variatora...uvolnuje sa srovba a nastane deštrukcia
variatora!!!o oleji vo vode netreba ani písať!!!! Ako je možné že sa tento hnoj predáva
ďalej páni dovozcovia?????nikdy viac... Stojí za
hovno&#128169;&#128169;&#128169;
Ikefemula 28.01.2018 09:24:31

Je to jako u všeho - kus od kusu, někdo chytne špatný kus a se.re se to, druhý jen
jezdí a nemůže si to vynachválit, asi se tak nedá podle jednoho kusu zavrhnout hned
celá série TGB 1000 Blade, někdy bývá problém i mezi sedačkou a řidítky což ale
dotyčný málokdy přizná.... Ale zajímalo by mě jak je na tom nová TGB 600
fato81 19.11.2018 19:22:18
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Ahojte. Mám BLADE 1000i LT EVO EFI 4x4 EPS 2018 v zábehu. Som zatial mooc
spokojny budem informovat ak by sa nieco dialo. Urcite obporucam.
Ego1 19.11.2018 22:20:25

Zdarec, vyměnil jsem ACCESS 800 za TGB 1000 EVO. TGB 1000 EVO je v porovnání s
ACCESS 800 nesrovnatelná. Mám po garančce, první, zatím OK. Podvozek je super,
rám - tuhost OK, motor výkonově - OK, posilovač řízení nastaven na min - OK. Jediná
věc, která mě trochu, zatím, vadí, je podsvícení displeje, ve dne viditelnost na
jedničku, ale když se začne stmívat, viditelnost hodně klesne. 

Ego1 23.12.2018 19:43:26

Dnes jsem dodělal vylepšení mého TGB, namontoval jsem světelnou led rampu, super,
aby mi nemrzl palec a dlaně mám vyhřívané gripy a strip, malá vychytávka na konec,
USB konektory místo automobilové zásuvky ve schránce.  Vyhřívání mám Symatec
Heated quad zone, hřeje to opravdu dobře. Zapojeno na 12V zásuvku u řídítek,
světelná rampa je na druhé zásuvce (teď už USB zásuvka) ve schránce. Vyhřívání bere
45W a rampa 30W.  Zásuvky jsou přes pojistku a relé a tedy, vypnutí klíčku = nulový
odběr.  K rampě mám kabeláž, tlačítko zapnutí, vypnutí jsem nalepil na držák plynu,
kabeláž doplněna relátkem a pojistkou.  Některé konektory jsou krimpované a něco
jsem letoval.   Přeji krásné Vánoce.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

LuklasR50 06.01.2019 15:35:38

Blada 1000 jsem si chtěl koupit, ale po tom co jsem se dočetl že se celkem často sere
variator a celkově je to prý poruchova kolka tak nevím. Možná půjdu radši do x850 od
cf
Palkoblade91 08.02.2019 21:25:40

Zdar mam Tgb 1000 Blade najeto 1900km a mužu říci že na prosto bez problému.Jen
první den byl problém z přepínačem pohonu bylo to tím že byli prasácky nataženě
kabely a vypojilo se mi to.Jinak 1900km naprosto bez problému.
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Palkoblade91 08.02.2019 21:26:41

Palkoblade91>Zdar mam Tgb 1000 Blade najeto 1900km a mužu říci že na prosto bez
problému.Jen první den byl problém z přepínačem pohonu bylo to tím že byli prasácky
nataženě kabely a vypojilo se mi to.Jinak 1900km naprosto bez problému.

solista 09.02.2019 14:19:45

Ego1> Ahoj,mam access 850,stejne problemy jako u tebe,litani otacek
nahoru,dolu,ztrata vykonu.mohl bys mi napsat jak probihalo odstoupeni od
smlouvy?parkuji vice v servisu nez doma.Dekuji za kazdy poznatek.
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